

2003
2004
2005
2006
2007
2008



Gato Negro

Cabernet Merlot Rosé

200X - Central Valley - Vallée Centrale
Wine of Chile-Vin du Chili

GatoNegro is a wine for those occasions when you are with your friends, your loved ones or just by yourself and you want to enjoy the moment in a relaxed and simple way.

Now that you have it in your hands, forget about your worries. You are just about to enjoy a GatoNegro moment.

Colour: brilliant shade of pink.

Aroma: intense, elegant and fresh with hint of strawberries.

Taste: a lively fresh wine, with excellent sweet fruit flavours and a well balanced finish in the mouth. Cabernet-Merlot Rosé GatoNegro is the perfect partner for red meat that is not heavily spiced and all types of cheeses.

GatoNegro est le vin idéal pour toutes ces occasions où en compagnie de votre famille, de vos amis ou simplement seul, vous souhaitez savourer un bon moment de manière simple et décontractée, sans aucune prétention.

Maintenant que vous l'avez entre vos mains, oubliez tout le reste. Vous êtes sur le point de déguster un pur moment GatoNegro.

Robe: rose intense et brillant.

Nez: aux arômes élégants, intenses et frais, avec une prédominance de fraises.

Bouche: vive et fraîche, bien équilibrée aux saveurs douces de fruits mûrs.

Le GatoNegro Cabernet-Merlot Rosé accompagne parfaitement les viandes rouges modérément épicées et tout type de fromages.

11,5%vol.
12% vol.
12,5% vol.
13% vol.
13,5% vol.
14% vol.
14,5% vol.



Contains Sulphites - Contient des Sulfites

Produced and bottled by -

Produit et Embouteille par

Vina San Pedro S.A., Molina-Chile

www.GatoNegro.cl

Espacio para N° de Lote
(se imprime en proceso de embotellado)

Red Wine - Vin Rouge

Imported by / Importé par: THE NETHERLANDS: Baarsma's Dranken B.V., NL-8400 AD, Gorredijk, (0)513469469, www.baarsma.com, FRANCE: Baarsma France S.A., R.L., F-59223, Roncq, (320)037000. FRANCE: SAPRIM - BP 357 - 97829 Le Port - Reunion

EA N-13
780430012063-4

V2098328

Medidas: 60 x 100
Barniz: Mate

Papel: Cromolux
Sist. de Imp: Off-Set

Colores

 Negro

 164

 165